
 

SKOLEBESTYRELSEN 

SNEJBJERG SKOLE 

Onsdag d. 23. april kl.:17.00 -19.30 

STED: Mødelokale C ved administrationen  

Fmd. initialer: MF 

Til stede: 
Niels Røjkjær Dalmose (ND) 
Birgit Torbøl Beenfeldt (BB)  
Carsten Keller Hansen (CH) 
Monika Bukhave Fruergaard (MF) 
Camilla Munk Brahms (CB) 
Olga Cyganova (OC) 
Sebastian Markdanner Flæng (SMF)  
Henrik Kokholm (HK) 
Vibeke Buskbjerg (VI) 
Marianne Bach Jørgensen (MJ) 
Bjørn Kirkegaard (BK) 
Lillian Krarup (LI) 
Elevrådet: Marie og Mira 
 
Afbud: Sebastian, Niels, Mira, Marie 
Fraværende:  

 
 
 
 

1. Trivsel (30 min) 
Oplæg til trivselspakke v. Monika 
 
Trivselsmålingen 2025 

Trivselsrapporterne for afdelingerne blev vist.  
Generelt ser det fint ud med trivslen. Trivselsmålingen bliver 
givet til klasselærerne, så der kan arbejdes mere i dybden i 
forhold til udsving. 
 
Monika har lavet et forslag en pjece. Denne skal udleveres til 
trivselsrådet:  

• fem gode grunde til at engagere sig i 
klassefællesskabet. 

• En beskrivelse af, hvad en trivselsgruppe er, og hvad 
formålet er. 

• Hvad det betyder for forældrenes samarbejde i 
udskolingen. 

Denne skal udleveres til forældremøderne og understøttes af 
skolebestyrelsens indslag på disse møder. 
 
Skolebestyrelsen havde mindre ændringsforslag, som ændres 
inden kommende skolebestyrelsesmøde.  
 
Derudover skal velkomstbrevet fortsat udleveres til alle 
forældremødet. Pjecen om at være i trivselsrådene, skal 
ligeledes udleveres til forældremødet kun til trivselsrådet. 
 
Der skal fortsat være fyraftensmøde for trivselsrådene, så de 
bliver sat godt i søen.  
 



2. Princip for skærmbrug i skole og SFO (20 
min) 
  
Drøftelse af tilsendt udkast til princip 
 
Bilag: Forslag til princip 

Der er rettet i udkastet.  
Skolebestyrelsen lægger vægt på, at der ikke ligger forbud, 
men at al skærmbrug skal bunde i en velovervejet 
pædagogisk/didaktisk tilgang samt være alderssvarende.  
Det nye udkast kommer ud i afdelingerne, hvor det drøftes, 
inden skolebestyrelsen endeligt vedtager princippet. 

3. Elevrådet (10 min) 
 
Nyt fra elevrådet. 
 

Formanden og næstformanden i elevrådet har været til en 
demokratidag. Her kom de hjem med ideen om en 
fællesspisning for alle i udskolingen.  
Dette sker den 30. april. Lærerne er inviteret.  
 

Pause (15 min) 
 

 

4. Klippedag (10 min) 
Forældredeltagelse på mellemtrinnet – 
beslutning 
 

Beslutningen har været til afstemning. Stemmefordelingen var 
2 nej og 5 ja til at forældre deltagelse.  
Der har været drøftelser omkring det, og der ligger fra 
skolebestyrelsen et ønske om, at det bliver mere en 
klassehyggedag frem for værksteder på Mellemtrinnet.  
Et ønske om, at der skrives i invitationen, at det er frivilligt at 
deltage, og at læreren vil have en opmærksomhed på de børn, 
der evt. ikke har forældre/bedsteforældre med.  



5. Skoleårets planlægning (25 min) 
Status kommende skoleår 
Ansættelser/samtaler status 
Fagfordelingsprocedure 
Balancen 2.0 
Timefordelingsplan – timebanken 
Valgfag 
 

N/T er i gang med at blive omdannet til et klasselokale. 
Pedellen Mads er godt i gang. Der er fra forvaltningens side 
afsat penge til dette projekt. 
 
Lokalefordelingen til næste år er på plads. 
 
Kommende 7. klasser har været til en praksisfaglig dag, hvor 
de blev introduceret til valgfagene i 7. klasse.  
De har nu valgt deres fag, og fagene bliver musik, 
madkundskab og billedkunst 
 
Klasselærerrollerne er fordelt 
 
Der har været forfagfordeling, hvor de fag, der er få lærere til, 
har været med til at fordele disse. 
Næste onsdag er der fagfordeling + opgavefordeling. Herefter 
vil ledelsen se på, hvordan fagfordelingen vil komme til at gå 
op.  
 
Der har været stor søgning til de to indskolingsstillinger (fast 
stilling+barselsvikariat). Der er samtaler i morgen, torsdag 
Der er ansøgningsfrist på mandag til mellemtrinsstillingen. Der 
er umiddelbart også stor søgning hertil. 
 
Henrik og Vibeke er genvalgt som 
medarbejderrepræsentanter til skolebestyrelsen. 
 
Balancen er fortsat i proces. 
 
Timebanken vil give en fleksibilitet i forhold til både faglighed 
og trivsel, hvor der kan sættes timer ind efter behov. 
Timebankstimerne vil blive lagt ud til afdelingerne, som vil 
kunne fordele dem efter behov.  
 
Det lokale valgfag for 8. og 9. klasse. Vi er i proces i forhold til, 
hvilke fag, der skal oprettes. Bliver det fag, der ikke er en del 
af ministeriets beskrevne valgfag, skal valgfaget godkendes af 
skolebestyrelsen. 

6. Opfølgning (10 min) 
 Opfølgning på juniormesterlære 
 
Bilag: Udsendt information til kommende 8. 
og 9. årgang. 
 

Der er sendt informationsmateriale ud omkring 
juniormesterlærer til kommende 8. og 9. klasses elever. Der 
har pt ikke været nogen interesserede.  



7. Referat, siden sidst, orientering og 
meddelelser (20 min) 
 
- Personalenyt 
- Økonomi SFO og skole 
- Siden sidst SFO og skole 
- Samrådsmøde 
 
Bilag:  
Økonomioversigter skole og SFO tilsendes 
 

Enkeltsag drøftet. 
 
BK gennemgik det forventede budget 
 
Der har været samrådsmøde, men vi var ikke repræsenteret.  
 
Der sendes to medarbejdere til Lillehammer sammen med 
Børneuniverset for at se på overgange fra børnehave til skole. 

8. Eventuelt. (5 min) 
 

 

9. Næste møde. 
 

Mandag d. 16. juni kl. 17.00-19.30 
 

 


